
1/18

Vedoucí kolotoče Led 28, 2023

Česká republika je po 34 letech definitivně
transformována do neoliberální společnosti pod
kontrolou trans-atlantických struktur procesů řízení!
Potvrdily to výsledky prezidentských voleb, ve kterých
zvítězil bývalý předseda vojenského výboru NATO!
Tiskovou mluvčí Hradu bude redaktorka, která
pracovala pro Bakalu i Semantic Visions! Pavlovi již
pogratuloval i předseda Ústavního soudu Pavel
Rychetský slovy, že to považuje za vítězství lásky a
pravdy nad lží a nenávistí! Rychetský tím nepřímo
zaútočil na poraženého Babiše!

aeronet.news/ceska-republika-je-po-34-letech-definitivne-transformovana-do-neoliberalni-spolecnosti-pod-
kontrolou-trans-atlantickych-struktur-procesu-rizeni-potvrdily-to-vysledky-prezidentskych-voleb

Z domova

Česká republika je po 34 letech definitivně transformována do neoliberální
společnosti pod kontrolou trans-atlantických struktur procesů řízení! Potvrdily to
výsledky prezidentských voleb, ve kterých zvítězil bývalý předseda vojenského
výboru NATO! Tiskovou mluvčí Hradu bude redaktorka, která pracovala pro Bakalu
i Semantic Visions! Pavlovi již pogratuloval i předseda Ústavního soudu Pavel

https://aeronet.news/ceska-republika-je-po-34-letech-definitivne-transformovana-do-neoliberalni-spolecnosti-pod-kontrolou-trans-atlantickych-struktur-procesu-rizeni-potvrdily-to-vysledky-prezidentskych-voleb/
https://aeronet.news/category/z-domova/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavelZvolenyPrezident.jpg


2/18

Rychetský slovy, že to považuje za vítězství lásky a pravdy nad lží a nenávistí!
Rychetský tím nepřímo zaútočil na poraženého Babiše!

V České republice v sobotu skončily prezidentské volby, které podle

očekávání vyhrál generál ve výslužbě Petr Pavel se ziskem přes 58%

hlasů, Andrej Babiš získal necelých 42% hlasů a zaostal v celkových

číslech za Pavlem o téměř 1 milion hlasů voličů. K volbám přišlo

70,25% voličů a Pavel získal historicky nejsilnější mandát od počátku

éry přímé prezidentské volby.

Výsledek voleb není překvapivý, ale souvislosti a dopady volby jsou

naprosto zásadní. Tento výsledek voleb totiž potvrzuje, že

Česká republika je po 34 letech od roku 1989 definitivně

transformována do neoliberální společnosti pod kontrolou

trans-atlantických struktur procesů řízení a původní tradiční

české středoevropské řízení je definitivně odstraněno. Ve společnosti

toto staré řízení tvoří již zcela zjevně menšinu voličů.

Vítězný projev Petra Pavla

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavelVictorySpeech.jpg
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Můžeme to takto prohlásit s jistotou, protože vysoká účast je

dostatečně reprezentativním objemem společenského elektorátu. K

volbám přišli voliči, kteří normálně k volbám nechodí, ale ti volili

Petra Pavla. Protože v ČR je dlouhodobě počet voličů a nevoličů

stabilní, potom výsledek prezidentských voleb, ve kterých byla účast

nadstandardní, je prokazatelným důkazem, že proces neoliberalizace

proběhl napříč celou českou společností.

A to nejen u voličů, kteří chodí k volbám pravidelně, ale i u nevoličů,

což je mnohem větší důkaz o tomto procesu. Transformace

procesů řízení u voličů může být ovlivněna vlivem

stranických kampaní, ale pokud k volbám přijdou nevoliči,

je to příležitost zjistit, jaký vliv mají procesy globálního

řízení v ČR vliv i na tu skupinu lidí, kteří normálně k volbám

nechodí. V Česku tak definitivně a s nějakým zpožděním od

Slovenska proběhl proces tzv. čaputizace, který si nyní popíšeme.

Volbou Petra Pavla byla dovršena čaputizace zahraničních procesů řízení v ČR. Pavel má okolo sebe

lidi od Bakaly, z neziskovek, z NGO sektoru…

Do funkce prezidentů na Slovensku a nyní v Česku se totiž dostávají

prezidenti a prezidentky, kteří jsou úzce napojení na neziskový sektor

a NGO organizace úzce napojené na americkou státní moc, americké

filantropy a americké procesy řízení v Evropě. Zuzana Čaputová,

když byla zvolena na Slovensku za prezidentku, byla úzce

napojena na neziskovou organizaci In Iustitia s vazbami na

George Sorose. Generál Petr Pavel má tyto vazby úplně

totožné.
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Markéta Řeháková a Petr Pavel

Tak třeba šéfkou jeho mediální komunikace byla a tiskovou mluvčí

na Hradě se nově stane Markéta Řeháková. V minulosti pracovala

pro Františka Vrabela, zakladatele firmy Semantic Visions, jehož

firma shromažďuje a vyhodnocuje tzv. dezinformace. Pracovala pro

Zdeňka Bakalu v Economii na pozici redaktorky v Hospodářských

novinách.

Zuzana Čaputová narychlo přijela do Prahy, aby Pavlovi pogratulovala

Dále, za vytvořením Petra Pavla jako prezidentského kandidáta

hájícího trans-atlantické vazby v ČR je Petr Kolář, bývalý velvyslanec

ČR v Rusku a v USA, vyhlášený rusofob. Neziskové vazby lidí okolo

Petra Pavla a jejich napojení na americké struktury a zájmy v ČR jsou

dokonalou kopií toho, jak se k moci na Slovensku dostala Zuzana

Čaputová.

Američané nyní budou kontrolovat v ČR naprosto veškeré

procesy řízení, úplně stejně jako na Slovensku. Američané

mají pod kontrolou českou vládu, stejně jako na Slovensku. A

potvrdila to i nečekaná blesková návštěva Zuzany Čaputové ve

volebním štábu Petra Pavla v Praze, kde mu gratulovala k vítězství.

Utužování neoliberálního svazku mezi ČR a SK ve jménu americké

války na Ukrajině právě začalo. Američané teď velí!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MarketaRehakovaPetrPavel.jpg
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Zuzana Čaputová narychlo přijela do Prahy osobně pogratulovat Petru

Pavlovi

Mají nyní pod kontrolou prezidenta, stejně jako na Slovensku. A brzy

budou mít pod kontrolou i český Ústavní soud, stejně jako na

Slovensku. Petr Pavel totiž bude jako prezident již brzy jmenovat

předsedu českého Ústavního soudu, protože Pavlu Rychetskému

končí mandát. A představte si, že právě Pavel Rychetský v sobotu

poblahopřál Pavlovi k vítězství ve volbách slovy, že jeho výhru

považuje za vítězství  lásky a pravdy nad lží a nenávistí [1].

Předseda ústavního soudu se neudržel a havlovským citátem zaútočil na poraženého Andreje Babiše.

Co by na to řekl Havel, že jeho citátem velebí Pavla, předlistopadového předsedu ZO KSČ v Praze?

Tímto havlovským citátem tak nepřímo zaútočil na Andreje Babiše,

protože právě nad ním Petr Pavel zvítězil ve volbách. Je to

absurdní chucpe, protože v době, kdy byl Václav Havel

disident a seděl v kriminále, tak Petr Pavel seděl pro změnu

v kanceláři ZO KSČ v Praze jako předseda stranické buňky.

Tento výrok je potvrzením toho, že český Ústavní soud se opravdu

pod Pavlem Rychetským nebezpečně zpolitizoval, což začalo již v roce

2021, když Ústavní soud těsně před parlamentními volbami tvrdě

zasáhl do volebního systému a změnil vstupní kvorum pro koalice do

sněmovny.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/CaputovaPavel.jpg
https://href.li/?https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/zeman-pavlovi-popral-aby-byl-dobrym-prezidentem-ceska-gratuloval-i-vystrcil/2317834
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Původně každá strana v koalici musela ve volbách získat 5% hlasů,

aby se dostala do sněmovny. Takže dvoukoalice potřebovala 10%

hlasů u voleb, trojkoalice 15% pro vstup atd. Rychetského ústavní

soud to však změnil a nově už dolní limita pro strany koalice

neexistuje a platí namísto toho výsledná výstupní limita. Dvojkoalice

potřebuje 7% hlasů pro vstup do sněmovny, trojkoalice 9% hlasů atd.

Jinými slovy, Rychetského družina na Ústavním soudu změnila v ČR

volební mapu.

Pavel Rychetský, předseda Ústavního soudu

Nově stačí, aby v koalici byla jenom jedna slušně schopná strana,

která dokáže dát dohromady více než 5% hlasů pro vstup do

sněmovny. A následně si k sobě přibere nějaký neschopný subjekt,

který by nikdy nedal dohromady 5% pro vstup samostatně, ale ty 2%

sehnat dokáže, protože to je v úhrnu nějakých 100 000 lidí, podle

toho, kolik lidí přijde k volbám.

Takže to znamená, že do parlamentu se snadno mohou dostat

naprosto bizarní a mrňavé subjekty, které ale v případě vládní koalice

získají obrovskou moc, která ale nezastupuje většinu lidí ve

https://aeronet.news/wp-content/uploads/praha-rozhovor-rychetsky-03_galerie-980.jpg
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společnosti. Takže potom vznikne situace, kdy velká politická strana

je garantem průchodu přes 5% hranici do sněmovny, takže k sobě na

volební kandidátku nabalí další malé strany, které by se do sněmovny

samostatně nedostaly.

Andrej Babiš je mužem businessu v politice, ale bohužel pro něj ne toho amerického, takže sorry jako…

A protože volby bývají velmi těsné, resp. výsledky mezi neoliberály a

konzervativci, pokud bychom použili tento archaický model rozdělení

politiky, potom koalice jsou tím pomyslným jazýčkem na vahách,

které zajistí po volbách ve sněmovně těsnou většinu. A právě od

toho tam ty malé strany jsou, aby tu těsnou většinu té velké

nosné straně zajistily. A jen díky tomu se k moci dostala

vládní pětikoalice. Díky Rychetskému.

Američané nebyli spokojeni s procesy v České republice. Miloš

Zeman na Hradě škodil americkým zájmům. A vláda Andreje Babiše

byla vládou businessu, což by Američanům nevadilo, ale v tomto

případě ten business byl napojen více na Německo a více na evropský

business než na ten americký, i když se to Babišova vláda snažila

maskovat nákupem amerických helikoptér pro česku armádu, ale

jinak to bylo všechno, protože ČR pod starým vedením byla silně

napojena na Evropskou unii tím nesprávným způsobem, čili skrze

Berlín.

Je to víc hlasů, než byl výsledek pětikoalice, SPOLU a PirSTAN, ve volbách do Poslanecké
sněmovny v roce 2021. Dostali 2 333 681 hlasů. Pokud by hnutí ANO tehdy získalo stejně
jako já dnes, mělo by 44,35 %.

— Andrej Babiš (@AndrejBabis) January 28, 2023

Vyzývám své voliče, aby dali hnutí ANO stejný počet hlasů ve sněmovních volbách i v roce
2025. Hnutí ANO je jediné, které pomáhá lidem a je tady pro ně. A na mě se můžete
spolehnout. Budu vám pomáhat dál.

— Andrej Babiš (@AndrejBabis) January 28, 2023

To je mimochodem velmi důležité rozlišovat. Na Evropskou unii dnes

můžete být navázání dvěma možnými způsoby. Tím prvním je vazba

přes Berlín, tedy když se řekne, že Evropská unie to tak chce, tak to

https://href.li/?https://twitter.com/AndrejBabis/status/1619374963169058816?ref_src=twsrc%5Etfw
https://href.li/?https://twitter.com/AndrejBabis/status/1619374966469980160?ref_src=twsrc%5Etfw
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znamená, že Berlín to tak chce. Tím druhým způsobem napojení na

Evropskou unii je vazba přes Washington. To je vazba, při které

Evropská unie nehájí zájmy Evropy (rozuměj lépe zájmy Německa),

ale hájí americké zájmy v Evropě, což vede k bizarním scénám, kdy

Evropská unie sama na povel likviduje svoji ekonomiku, protože

Američané to tak chtějí. A přesně těmito dvěma způsoby funguje

Evropská unie.

Evropská unie bude nyní i pro Prahu od této chvíle řízena z Washingtonu

Každý proces, který provádí Evropská unie, lze identifikovat, jestli je

činěn v zájmu Berlína, anebo Washingtonu. A když se podíváte po

24. únoru 2022 po ruské invazi na Ukrajinu, kdo kontroluje

Evropskou unii, skrze koho je EU teď řízena, tak je vám doufám

jasné, kdo teď řídí všechno v celé EU. V současné chvíli je celý

Brusel pod kontrolou Washingtonu a Berlín má na svém

krku americkou botu, protože Američané šlápli Německu

na krk způsobem, že teď Němci v EU nekontrolují už

prakticky vůbec nic.

Tedy až na nějaké výjimky ohledně ekologických nesmyslů, které ale

v důsledku stejně už nemají vliv, protože Německo znovu obnovuje

své uhelné elektrárny, protože jinak by umrzlo zimou. Zvolení

generála Petra Pavla do funkce prezidenta ČR je završením

neoliberalizace ČR, která bude plně pod americkou kontrolou.

Lakonicky řečeno, Berlín v ČR skončil! A skončily i německé

ekonomické zájmy v ČR. Odteď se pojedou tvrdé americké

ekonomické zájmy.
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Takto vypadá neoliberaliazce ČR graficky

Dojde ke spuštění masivního zbrojení v ČR, což znamená, že dojde k

nákupům amerických zbraní, munice, letadel, stíhaček, vrtulníků,

naprosto všeho, co americké zbrojovky vyrábí. Na dluh a státní

deficity se pětikoalice ohlížet nebude. Zahraniční politika ČR se díky

transformaci Hradu ještě více amerikanizuje, stejně jako na

Slovensku. Bezpečnostní hledisko bude vytrubováno jako vyšší

zájem, než jsou ekonomické zájmy ČR o rozpočtovou stabilitu.

Ve jménu války se bude rozhazovat a Američané se budou pakovat

penězi. Velmi pravděpodobně dojde v ČR za panování Petra Pavla k

otevření první americké vojenské základny v ČR, stejně jako na

Slovensku. Mluví se o letišti Mošnov na Ostravsku, kde by mohla být

americká strategická letecká základna. Američané si nenechají tuto

příležitost ujít. Mají na Hradě svého generála, který šéfoval vojenské

radě NATO.

Zatímco neúspěšné referendum na Slovensku bylo vlastně úspěchem, v Česku dopadly volby

prezidenta s nábojem referenda o Fialově vládě katastrofou pro národní zájmy

Referendum o vládě Petra Fialy skončilo stejně, jako referendum

Slováků o slovenské vládě minulý víkend. K volbám přišlo 1,2

milionu Slováků, což odpovídalo necelé 28% účasti. Pro slovenskou

opozici je to obrovské číslo, protože 97,5% odevzdaných hlasů

hlasovalo pro předčasné volby [2] a pro odvolání vlády Eduarda

Hegera. K volbám tak přišli v podstatě jen odpůrci Hegerovy

vlády, což by ale v případě parlamentních voleb stačilo

pohodlně na vítězství opozice ve volbách a k získání ústavní

většiny [3] v Národní radě, tedy ve slovenském parlamentu.

Referendum sice bylo neplatné kvůli nízké účasti, ale 1,2 milionu

hlasů proti Hegerově vládě je signálem, kolik lidí bude letos hlasovat

proti vládní koalici Eduarda Hegera v předčasných volbách do

Národní rady. S takovým ziskem hlasů opozice drtivě ovládne volby.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MapaVolby2023.jpg
https://href.li/?https://sk.wikipedia.org/wiki/Referendum_na_Slovensku_v_roku_2023
https://href.li/?https://sk.wikipedia.org/wiki/Vo%C4%BEby_do_N%C3%A1rodnej_rady_Slovenskej_republiky_v_roku_2020
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Takže, na Slovensku referendum vyslalo alespoň vzkaz vládě, kolik

lidí bude volit proti ní ve volbách za pár měsíců. Ovšem v Česku

referendum v podobě voleb prezidenta potvrdilo opak, většina české

společnosti je s vládou Petra Fialy spokojena, většina společnosti

chce generála NATO na Hradě, většině společnosti nevadí jeho

minulost, většině společnosti nevadí štvaní české vlády do války na

Ukrajině, většině lidí nevadí drahota, ani reálná hrozba mobilizace,

protože většině lidí vadí Andrej Babiš.

Vadí natolik, že dokonce i předseda Ústavního soudu

řekne, že vítězstvím Pavla zvítězila pravda a láska nad

(Babišovou) lží a nenávistí. Po 34 letech se takto na adresu

poraženého kandidáta vyjadřuje předseda Ústavního

soudu. Rychetskému zjevně nevadí používat Havlův citát na oslavu

někoho, kdo v listopadu 1989 byl předsedou ZO KSČ v Praze, zatímco

Václav Havel byl jeho ideologický nepřítel a disident. K tomu není co

dodat. Češi šli k volbám, drtivě rozhodli a spláchli Českou republiku

do amerického septiku, ve kterém je už delší dobu celá západní

Evropa, včetně Slovenska a Polska. Spolu v americké žumpě, která se

chystá na válku s Ruskem a lidi, co nechtějí válku, označují za mírové

štváče. To je výsledek české volby prezidenta! A to vtipné video výše,

které nám čtenáři poslali do redakce, vlastně není vůbec vtipné. Je to

děsivý popis reality.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé
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darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 55% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývají 2 dny. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

233

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Máte naprostou pravdu pane VK. Je to přesně tak. Tyto volby měly

být NEJMÉNĚ navštívené, nikoliv nejvíce, protože OBA kandidáti

byli trnem v oku pro lidi ,kteří je byli nuceni volit. Mělo přijít tak 50

procent, nikoliv 70+. Pravice nemá ráda Pavla, ale Babiše víc. Levice

nemá ráda babiše , ale Pavla víc.

 
Přesto by přišlo tak 50 procent lidí. Díky tomu, ale, že jste např i VY

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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(a dejme tomu třeba takový Hájek z protiproudu a další…) zde

buntoval pro Babiše, ač je to zrádce česka a podvodník pár excelánc,

a na druhé straně pravičáci byli nuceni reagovat… nahnal jste tam

dalších 20 procent. Tito lidé si museli namazat hownem chléb, aby

jakože něčemu zabránili.

 
Nezabránili jen mají pachuť na jazyku. Já tam nešel, protože ač

babiše nenávidím do morku kostí, pavla nemiluju, bo je to komanč

větší než babiš. A já howna nejím.

 
Takže mám klid. Nevyhrál můj favorit, bo takový tam nebyl.

 
Vy máte taky klid, bo pokud by vyhrál Babiš, a ten by zcela jistě

nedodržel NIC, ani tu neválku s ruskem, pak by na Vás padla

spoluvina za volbu takového hajzla.

 
Kde je ale chyba? V konceptu. Máte špatný koncept. Proto NIKDY

nemůžete uspět.

 
Obávám se ale, že se nezměníte a budete dál prohrávat. Nyní ale

děkujme bohu za nezvolení babiše.

Změní se globální politika a tím se změní politika také u nás.

Nakonec rok 1989 byl podnícen změnou zvenčí , sloučením Německa

a pádem Železné opony a za to můžeme děkovat Gorbačovovi ,

protože bez něj a dohody s Reganem bychom tady měli totalitní

poměry ještě několik let. Žádný Havel ani Kocáb nám skutečnou

svobodu nepřinesli , ale Gorbačov , ale o tom se dnes nesmí mluvit,

protože to byl Rus, ale co je z Ruska je dnes od ďábla. Ještě bych

přidal výrok světového ekonoma a politického experta Jeffrey

Sachse: Největší hrozbou pro mír ve světě není Putin, ale NATO!

Tyhlety volby byly, jakoby jste stáli uprostřed úzkého, potemnělého

podchodu. Na jednom konci rozeznáváte v matném zářivkovém

osvětlení siluetu Babiše a vypadá to, že drží v ruce injekční stříkačku.
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Z druhého konce na vás míří Pavel pistolkou a zpoza něj vykukuje

Fiala a křičí – peníze nebo život! Tož komu to pak hodíte? … tedy

pardon, na kterou stranu se vydáte?

Někdo vyrazí za Babišem a křičí – rychle to do mě píchněte, ať odsud

můžu zmizet, než mě tamten na druhé straně zastřelí. Jiný sprintuje

na druhou stranu a křičí – nestřílejte, já jsem váš, já vás mám rád a

kromě toho vám dám ochotně všecko, jenom mě pusťe ven.

A oba dva se pak venku utěšují, jedni, že ty vakcíny vlastně ani tak

nějak neškodí, jednoho kamaráda to sice složilo, druhý pořád

polehává a chrchlá, ale pořád lepší, než to koupit z pistolky; druzí, že

ten Pavel s Fialou jsou vlastně sympatičtí chlapci, sice nás okradli a

okrádat budou i nadále, ale vlastně za to nemůžou, protože oni to s

námi myslí dobře, a ta pistolka byla jenom rekvizita, určitě nebyla

ani nabitá. Příliš jim nedochází, jaký návod k použití k ní pan generál

dostal.

Někdy se prostě vyplatí do temných podchodů radši nechodit 🙂

Takže na Hrad v Praze ,zasadne další -ável … No s pánom bohom …

Inak ,Babiš si určite v istom okamihu uvedomil,že on hrá iba 2 – hé

husle …Proti automatom pre sčítanie hlasov nemal žiadnu šancu ,to

je tutovka … A ked sa tam vynorila tá šmata zo skládky Pezinskej …to

už bolo naozaj cez čiaru … Boh nás opatruj ČeskoSlovensko…

Všiml jsem si, že má Čaputka z profilu takový divný nos, stejný jako

generál. Je to tak?
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Ja si myslim ze volby byly tezce manipulovane, jako v USA nebo v

Rakousku.

Liberalizmus a neoliberalizmus = Pavel=Caputova = vlády sveta

=temný smer =Amerika a anglosasi =ich pánom je v skrytosti

pôsobiaci Lucifer ako vládca tohto sveta (je skutočný nie je to len

symbol zla ako si myslia ľudia)

 
Táto os je pre veľké množstvo ľudí povazovana za os dobra ,za os

nádeje a víťazstva vo svete ..Ľudia jasajú ,tešia sa a ani netušia nad

čím jasajú keď si volia takých ľudí a netušia že sa tým napájaju na

temné energie pána tohto sveta ,ktorý je proti Bohu ..všetko to

prebieha ako prirodzený proces a ľudia nemôžu postrehnúť

pôsobiace temno v skrytosti ..

Všichni dohráli svoji roli : agent Pávek a agent Bureš, oba členové

Aspen institutu, “nezávislá” média hlavniho proudu v čele ČT a ČRo a

nakonec masa békajících ovcí a brojlerů. Teď uz bude místo chaosu

“řád a pořádek”.

Tož, hlídejme si svoje zdraví a buďme ve střehu….

WatchDog



16/18

Mobilizace v SR

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/Fnn9lprXoAA-c3H.jpg
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https://youtu.be/54BwlQCfTns

Řád a klid je tady! Disciplína musí být, jinak bysme skákali po

stromech jako opice. Takže svazáci, co se týká řádu, naučíte se

skládat košile do komínků. Taky se konečně naučíte poslouchat

autority a to bez odmlouvání. Večerka bude v deset večer a potom

bude ticho a klid. Žádné šmejdění na mobilu pod dekou! Běhání po

ranním budíčku v šest hodin vám taky udělá dobře. Rozborku a

sborku zbraně se naučíte tak, že když vás vzbudí v noci na cvičný

poplach, tak to budete umět i se zavřenýma očima. To se nedá nic

dělat, nás se taky nikdo neptal, jestli se nám to libí. Některé z vás ten

vojenský režim možná i zlomí, trochu si pobrečíte, v osobním volnu

si zavoláte mamince a svému děvčeti, aby vás politovaly. Poznáte o

čem je vlastně život, protože vás vojna naučí, že trvalý mír je jen

iluze. Vegetariáni, vy se naučíte jíst maso a trochu si vypracujete

svalovou hmotu, až budete dělat 3x denně 50 kliků. Hlavně se toho

nebojte hošánci z humanitních fakult, protože vojna a příprava na

válku z vás udělá konečně pořádné chlapy, což potřebujete jako koza

drbání!

https://href.li/?https://i.ytimg.com/vi/54BwlQCfTns/hqdefault.jpg
https://href.li/?https://youtu.be/54BwlQCfTns
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Dobre napísané, až na tie kliky, celkovo 150 je mizerne málo.

 

 


